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2019Z17442 

Vragen van de leden Kröger en Bromet (beiden GroenLinks) aan de Ministers 
van Infrastructuur en Waterstaat en van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit 
over de geplande kap van gezonde bomen langs de A9 (ingezonden 
18 september 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met de grote onrust in de gemeente Ouder-Amstel omtrent de 
geplande kap van 10.000 tot 14.000 gezonde bomen langs de A9? 

Vraag 2
Is deze bomenkap nodig voor de verbreding van de A9 en voor de aanleg van 
een tankstation? Indien dat het geval is, kunt u aangeven waarom er precies 
hier een tankstation moet komen? Kan dit niet elders worden gerealiseerd, 
zonder natuur of bomen op te offeren? 

Vraag 3
Hoe is het kappen van duizenden bomen voor een tankstation te verenigen 
met de kabinetsambitie om het aantal bomen te laten toenemen? Waar 
worden deze bomen herplant en hoe lang duurt het tot de schade voor 
natuur en milieu is gecompenseerd? 

Vraag 4
Kunt u aangeven waarom er nog extra tankstations nodig zijn in Nederland, 
net nu we afstappen van fossiele brandstoffen? Moet er niet juist een stop 
komen op nieuwe tankstations van fossiele brandstoffen? 

Vraag 5
Voor hoeveel jaar wordt een pachtcontract voor een tankstation uitgegeven? 
Is dat eerlijk naar de pachters? Loopt Nederland geen risico’s omdat het 
contracten afsluit voor het uitoefenen van een bedrijfstak die het wil 
afschaffen? 

Vraag 6
Hoe verhoudt de verbreding van de A9 zich tot de recente uitspraak rond het 
Programma Aanpak Stikstof (PAS)? Moet er niet een nieuwe toets komen?
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